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 ЗАМЕСТНИК-КМЕТ НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

 

Отноно: 

                    Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, 

детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столина 

община. 

                    Аз Йоанна  Хльостарова ви пиша от свое име и от името на съпруга ми- 

Атанас Хльостаров, за да заявим несъгласието си относно отпадането на К5 от правилата 

за прием на деца в първа градинска група. 

                    С оглед на това, че чакахме повече от година да бъдем класирани и приети в СДЯ и 

невъзможността на Столична община да осигури достатъчно места в детските заведения, 

считам, че е некоректно и пренебрежително към родителите и децата приети в самостоятелна 

ясла да им бъде отнето правото да продължат в градинска група. Отнемането на  1т. изправя 

вече привикнали деца към системата, да бъдат изхвърлени от нея. Премахването на К5 лишава 

децата от реален шанс да продължат в Първа градинска група и ги поставя на неравна нога с 

децата приети в яслени групи в ДГ.  Твърдо съм против отпадането на точката( без дори да има 

гратисен период), която по никакъв начин няма да реши проблема на Столична община с 

недостига на свободни места в Детските градини. 

                    Вярвам, че моето мнение, както и това на други родители, ще бъде взето под 

внимание. 

 

 

 

С уважение, 

Й.Хльостарова 

 


